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Загреб -- Премијер Хрватске Зоран Милановић изјавио је да му је жао што није био на
Самиту у Београду, али да се не може говорити о уговореним великим пројектима.

  

  

На новинарско питање да ли је зажалио што није отишао у Београд на Самит с кинеским
премијером с обзиром на инвестиције које су тамо најављене, Милановић је, како јавља
Хина, а преноси хрватски Јутарњи лист рекао:

  

"Имам одређене моралне обавезе и очекивања, жао ми је што је дошло до тога да нисам
отишао, није ми драго, али тамо је била моја прва заменица и министар саобраћаја и
поморства. За две и по године колико сам учествовао у томе није се реализовало, у
ствари, ништа. То су политички разговори, што ја поштујем. Кинези имају проблем да не
учествују на конкурсима, а ми смо чланица ЕУ тако да не иде на силу. Зато пројеката и
нема, финансира их њихова развојна банка под условима који постоје у Европи. Ја то
више видим као облике политичког дијалога који се већ помало врти у круг, већ трећи
пут за редом. Буде ли опет састанка, вероватно ћу ићи, овога пута нисам могао, а кад
говоримо о тим великим пројектима, будимо опрезни, ја их не видим. Има један мост крај
Београда, а ми смо таквих 10 направили", рекао је Милановић.

  

Подсетимо, хрватски премијер Зоран Милановић, незадовољан односом власти Србије
према Војиславу Шешељу, није дошао Самит у Београду.

  

(Јутарњи.хр)
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